

Englisch Version below

Erlebnisreiche Wien Tour als Side Event beim 2. Schach-Tennis Masters

powered by **BIG BUS TOURS VIENNA**

Erstmals wurde für die Begleitpersonen aller Teilnehmer*innen des Schach-Tennis Masters eine Wien Tour als Side Event organisiert. Mit der Unterstützung von **BIG BUS TOURS VIENNA** konnten sie in einem der Hop-on Hop-off Busse Samstag nachmittags Wien kennenlernen.



Gestartet wurde die Tour vom Riesenrad in direkter Nähe des Wiener Athletik Sportclubs. Die Gruppe fuhr mit dem offenen Doppeldeckerbus über die Donau vorbei an der UNO-City bis zum Donauturm und zurück über den Ring in die Innere Stadt. Von der Oper ging es während eines kleinen Zwischenstopps zu Fuß über die Kärntner Straße vorbei beim Stephansdom bis zum Schwedenplatz.

Hier gönnten sich alle Teilnehmer*innen ein kühles Eis und beendeten die heiße Tour als Gruppe.

Michael Langer, Fan der ersten Stunde, bringt die Stimmung während der Tour begeistert auf den Punkt: "Es war wirklich eine grandiose Idee der diesen Side Event für uns zu organisieren. Wien open Deck im Vorbeifahren aus dem ersten Stock erleben zu dürfen, war schon grenzgenial. Die Stimmung in der Gruppe, der Tourplan und die Info durch den Audioguide sorgten für ein perfektes Erlebnis. Danke auch an **BIG BUS TOURS VIENNA** für das großartige Paket."

Adventurous Vienna Tour as Side Event at the 2nd Chess-Tennis Masters

powered by BIG BUS TOURS VIENNA

For the first time, a Vienna Tour was organized as a side event for the accompanying persons of all participants of the Chess Tennis Masters. With the support of BIG BUS TOURS VIENNA they could get to know Vienna in one of the Hop-on Hop-off busses on Saturday afternoon.



The tour started from the Giant Ferris Wheel in the immediate vicinity of the Vienna Athletic Sports Club. The group took the open-top double-decker bus across the Danube past UNO City to the Danube Tower and back across the Ring to the Inner City. From the opera house, during a short stopover, the group walked along Kärntner Straße past St. Stephen's Cathedral to Schwedenplatz.

There, all participants treated themselves to a cool ice cream and ended the hot tour as a group.

Michael Langer, fan of the first hour, sums up the atmosphere during the tour enthusiastically: "It was really a great idea to organize this side event for us. To be able to experience Vienna open deck in passing from the second floor was already brilliant. The atmosphere in the group, the tour plan and the information provided by the audio guide made for a perfect experience. Thanks also to **BIG BUS TOURS VIENNA** for the great package."